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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen védelmet biztosít a magyar jogrend a 
bántalmazott nőknek és gyermekeknek az uniós gyakorlathoz képest?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

A Magyar Nemzet 2020. január 25. napján megjelent számában úgy fogalmazott, hogy a magyar 
jog szigorúbb és kiemeltebb védelmet ad a nőknek és gyermekeknek, mint általában az uniós 
gyakorlat. A K/8934 számú, írásbeli kérdésemben már érdeklődtem ugyan azzal kapcsolatban, hogy
mire alapozza ezt az állítást, de Dr. Völner Pál válasza sajnos nem szolgált konkrétumokkal.

A megoldáshoz minden bizonnyal akkor jutnánk közelebb, ha egy részletes összehasonlító elemzés 
vetné össze az Európai Unió tagállamainak szabályozását a hazai törvényekkel. Amennyiben a 
minisztérium már végzett ilyen irányú tevékenységet, akkor kérem, hogy annak eredményét a lehető
leghamarabb hozza nyilvánosságra.

A probléma kezelése nem lehet elég hatékony a témában komoly tapasztalattal rendelkező civil 
szervezetek nélkül. Hazánkban több nagy női érdekvédelemmel foglalkozó egyesület is működik, 
melyek bevonása minden bizonnyal hasznára válna a kapcsolaton belüli erőszak elleni 
küzdelmünknek.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter asszonyt:

1. Készített-e az Igazságügyi Minisztérium részletes jogi elemzést arról, hogy más uniós 
tagországok milyen jogszabályokkal védik meg a nőket és a gyerekeket az erőszaktól?

2. Mire alapozza idézett kijelentését, amennyiben ilyen elemzés nem készült?

3. Tárgyalt-e a minisztérium női érdekvédelemmel foglalkozó szervezetekkel, kikérték-e az 
áldozatok véleményét a tárca álláspontjának kialakítása kapcsán?


